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Τι είπε ο Σημίτης στο προεδρείο 
της Κοινοβουλευτικής Ομάδάς

πρωθυπουργουκαι βουλευτών
• J υσφοριαγια την απουσία των δυο κυρίων
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ΒΑΓΓΕΛΗ ΓΙΑΚΟΥΜΗ $ να ^ει άλλη άποψη, γι’ αυτό και δυσφόρησε . γή»; Η απάντηση και εδώ του πρωθυπουργού ή- .
λο οικειότητες ήταν ο Υια W απουσία των δύο κυριών...' ··’·. ;.·;^.; Λ/;;ταν άμεση: «Έχεις δίκιο Γιάννη αλλά πρέπει να

.. Λ πρωθυπουργός Κώ- ■ ■ Η συζή^ση γρήγορά επικεντρώθηκε στο δουλέψουμε προς αυτή την κατεύθυνση».
X ··· 'στα- Σΐϊιιίτηά όταν ’Χ°υ Ρου^νί’ί· θ Κοσμάς Σφυρίου και ο. -Η ώρα κυλούσε ευχάριστά με καφέ, κου- ’ '

— O f ' τηh 'lii'rm ^K01’ Σαμπουνίδης είπαν στον πρωθυπουργό ·λουράκια’.του Ναπολέων και χυμούς. Τότε το
' συ αντηηκ μ με η <(0 βθ^ιής έχει χάσει πλέον.τον παραδα·1? δίίλόγο πήρε ο νεόεκλεγείς βουλευτής Γρεβενών

προεδρείου'· -της':· Λ.ίΛ · του -•'s· σιακό του ρόλο'εξ αιτίας' των αυξημένων, καθη- ■•^Λεύτέρηςσζιόλας.' «Θα πρέπει πρόεδρε 'τα μεί-‘ 
HΑΣΟΚκαινούς ΚΟίνοβρυλευτι-·,.· κόντων που έχουν οι Νομάρχες καίόι πεβΐφέ- , ζονα.πολιτικά θέματα που’έρχονται στην επι- ' 
κούς εκπροσώπους για να τους'^ * ρειάρχες και έτσι ο ρόλος του βουλευτή-στην ,f? 'καιρότητα να συζητιούνται πρώτα στα ΚΤΕ και Α · 
συγχαρεί μετά την εκλογή τους. περιφέρεια έχει αποδυναμωθεί.·.». Παράλληλα, στο κόμμα, γιατί διαφορετικά η συζήτηση μένει' ·

·, ,τέθηκε και το θέμα της ΟΝΕ και της ογ,ο0^ρη*<ν μόνο μεταξή υπουργών και συνεργατών σας. Τα
·,0 κ. Σημίτης σε κάθε έναν που απηύθυνε ' 'σηζτου Συντάγματος,πολύ βασικέςπροτεραιό-,'^’Λ μεγ(5ιχα ^λιτικά θέματα, K?Πρόεδρέ, όπως α

τό λόγο τον προσφωνούσε πότε με το μικρό του τΤΙτεζτου επόμενου διαστήματος οπού οι βου- σφαλιστικό σύστημα, διοικητική μεταρύθμιση 
όνομα,'πότε συνάδελφε και πότε σύντροφε κά<\; | λευτές θα πρέπει νμ έχουν παρουσία στη·Βόρ*:···_ '/T0U κράτδ’ϋς’,δέν πρέίιείνα.τα βλέπουμε πρώτα 
νοντας έτσι ποιό ζεστή την ατμόσφαιρα στο1 Μ· αυτό το σημείο παρενέβεί θ'ΣωΚράτης στ1ςε(ρημ£ρ^ες , .

’ πρωθυπουργικόγραφείρΛ^γ^ν^ ’̂* «’Λ®ψ*ίδηςι «Μα έχουμε στείλε^ εγκυιά{ους’’καΐΛ;.^ ;γπβιν.:γίνουν εξαγγελίες βα’πρέπει να τα 
Ο κ. Σημίτης συζήτησε με τους’ βουλευτές 1 λέμε πώς πρέπει να είναι ή παρουσία του βου-. · V πρώία σια ΚΟμμαηκά όργανα». Μά-

. του ΠΑΣΟΚ όλα τα ζητήματα που απασχολούν ?;1 λευτού στη Βουλή και πώς να βρίσκεται κοντά ό κ,'Τζιόλας έφερε πρόταση, ·την ο- ■

σφαλιστικό σύστημα, διοικητική μεταρύθμιση

.............................................................................................................................. πρόταση,’^v’o-■ 
την κοινοβουλτντική ομάδα αλλά και τρόπους "» νομοθετικά έργο» για να απαντήσει αμέσως . Μ(α Μοδέχ()ηκε 0 πρωθυπουργός, για την ανα-

0 πρωδοκοοργά; όχι μόνο στον. κ. Κοσμιδη,αλ· ... δημ0Μ

συζήτηση ένα Φόρουμ, όπως χαρακτηριστικά 
πρότεινε με όλοίκ, τους εμπλεκόμενους φορείς. 
Κόμματα, πολιτειολόγους, κοινωνικούς και επι
στημονικούς φορείς και συνδικαλιστές ενώ σε 
όμ αφορά,την μετά ΟΝΕ εποχή, ο κ. Τζιόλας έ-

όχι μόνο της αναβάθμισης τουρόλου του βου- -Λ< ... . ....
λευτού αλλά και της καλύτερης λειτουργίας των . λά και στους υπόλοιπους: «Ναι αλλά το θέμα 
βουλευτών σε συλλογική βάση και βεβαίως την είναι να εφαρμόζονται οι εγκύκλιοι αυτές...»! 
αξιοποίησή τους. : ” ^Ί° μετά kai πάνω στο ίδιο θέμα ο ένας εκαξιοποίησή τους.

. Το ΠΑΡΟΝ έμαθε όλο' το διάλογο που διε- 
μήφθη> μεταξύ του πρωθυπουργού και των βου
λευτών και σας toV παρουσιάζει. Καταρχήν αυ
τό που ρώτησε ο κ. Σημίτης ήταν γιατί στη συ-, 
νάντηση δεν ήταν παρούσες οι δυύ. κυρίες που 
εξελέγησαν στο προεδρείο της ΚΌ. Η κ. Τσου- 
ρή νεοεκλεγείσα βουλευτής Χίου, δεν παρέστη 
στη συνάντηση διότι ήταν στις ΗΠΑ καλεσμέ
νη των'συγχωριανών της ομογενών καί η κ. 

• Χρύσα Αράπογλου που ως δημοσιογράφος ή
ταν στη Θεσσαλονίκη για να ψηφίσει στις εκλο
γές της Ένωσης Συντακτών και προφανώς δεν 
ήθελε να αφήσει τον γάμο για να πάει για 
...πουρνάρια! Βέβαια ο πρωθυπουργός έδειξε 

' ·. · I

των τριών κοινοβουλευτικών εκπροσώπων ο Α- · 
λέκος Ακριβάκης απευθυνόμενος στον πρωθυ
πουργό του είπε: «Κύριε.πρόεδρε δώστε κύρος '■ . ..
στους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους» για νά '*■: '-τανε,αλλη..μια.πρόταση που την αποδέχθηκε 
του απαντήσει ο πρωθυπουργός: «δεν είναι το κσι αυπί 0 πρωθυπουργός... Την έκδοση ενός 

ειδικού βιβλίου που θα μοιραστεί σε όλη τη χώ
ρα, και απλά, κατανοητά λόγια θα εξηγεί στον

θέμα να δώσω μόνο εγώ κύρος αλλά να κατα- „ ■ 
βληθεί και από εσάς προσπάθεια».· υ·'1/'.’/·* ’ r

! ' Στη συνέχεια, το λόγο πήρε ο άλλος κοινο
βουλευτικός εκπρόσωπος ο Γιάννης Μαγκριώ- 
’της που είπε στον πρωθυπουργό: «Πρέπει να 
φέρουμε την πολιτική στο κοινοβούλιο kf. Πρό
εδρε και όχι στα παράθυρα των τηλέοράσεων. 
Θα πρέπει να αναδειχθεί η πολιτική διάσταση, 
έτσι δεν θα προβάλεται η διαφωνία ή η κραυ-.

κόσμο Η είναι τέλος πάντων η περιβόητη ΟΝΕ, 
που σε λίγο εντασσέται η χώρα μας και τυπικά 
με την υπογραφή των ευρωπαίων ηγετών στις 
19 Ιουνίου στην Πορτογαλία.' ’<’*·

Ποίά ήταν η απάντηση τόυ κ. Σημίτη; Σε 
ευχαριστώ Αευτέρη για τις προτάσεις σου ήταν 
σημαντικέ^.. ~ ' ·' ·Λ
-Ο · ι in ο jftWaiiuvn


